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Protokół Nr 9/14 
z   posiedzenia Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

w Zakopanem 
             W dniu 17 sierpnia 2015r o godz.14.00 w Sali nr 1 Urzędu Miasta Zakopane odbyło 
się  posiedzenie Gminnej Rady Działalności Pożytku. 
W spotkaniu udział wzięli: 

1. Jarosław Jach 
2. Agnieszka Makowska-Małaczek 
3. Barbara Poje-Komenda 
4. Andrzej Sekuradzki  
5. Bożena Solańska 
6. Maciej Tokarz 

Listę obecności załączono do protokołu. (załącznik nr 1) 
 
PKT.1.Spotkanie otworzyła Pani Barbara Poje-Komenda - Przewodnicząca GRDPPwZ, która 
przedstawiła Porządek Obrad: 

1. Otwarcie spotkania, powitanie Członków i gości, stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z dnia11 maja 2015r. 
4. Podsumowanie Forum Małopolskich Rad Pożytku Publicznego, które, zorganizowała 

Zakopiańska Rada Pożytku Publicznego „Apolityczność to gwarancja dobrego 
działania”. 

5. Sesja w Starostwie – informacja o funkcjonowaniu Domu Pomocy Społecznej  
w Zakopanem.  

6. Wyniki konsultacji dot. zasad powoływania Rad. 
7. Zakończenie obrad. 

Obradom przewodniczył Jarosław Jach – Wiceprzewodniczący GRDPPwZ. 
 
PKT.2. Przyjęto porządek obrad. 
 
PKT.3. Przyjęto protokół z dnia 11 maja 2015r. 
 
PKT.4. Pan Jarosław Jach podsumował Spotkanie Małopolskich Rad poprzez odczytanie 
artykułu z Tygodnika Podhalańskiego nr 27/2015 pt. „Radzili jak doradzać” (załącznik nr 2). 
 
PKT.5.  
Pani Barbara Poje-Komenda przedstawiła informację na temat działalności Domu Pomocy 
Społecznej w Zakopanem, którego dyrektorem jest Pani Maria Czernik:  
Pani dyrektor poprosiła o dotację na remont domu.  
Na remont Domu Opieki Społecznej otrzymano 150 tyś. zł i podniesiono pensję 
pracownikom. 
W Domu Opieki Społecznej jest zapotrzebowanie na stróża nocnego bądź monitoring. 
 
Pani Barbara Poje-Komenda poinformowała również, iż dla uczniów, studentów jest 
możliwość dofinansowania w wysokości 500 zł miesięcznie oraz w TTA jest mieszkanie 
chronione dla dzieci z rodzin zastępczych. 
  
PKT.6. Pan Jarosław Jach przedstawił informację, iż 24 lutego 2015r. Burmistrz ogłosił 
konsultacje w sprawie zmiany zapisu ograniczającego kadencyjność Rady. Z taką inicjatywą 



2 
 

wystąpiła Rada Pożytku Publicznego podejmując stosowną uchwalę. W wyniku tych 
konsultacji były 4 opinie  w tej sprawie. Sprawozdanie z wyników konsultacji (załącznik nr 3) 
Mimo 2 pozytywnych merytorycznych  opinii, Burmistrz pozostał przy obowiązującej 
uchwale uznając za zasadne wnioski Klubu Sportowego Zakopane oraz Stowarzyszenia 
Wartko. 
Pan Jarosław Jach nie zgadza się z wnioskami w/w stowarzyszeń, ponieważ każdy może się 
zgłosić do pracy w Radzie i do kolejnej kadencji Rady weszło 3 nowych członków. 
Powiedział również, że z chęcią podzielą się doświadczeniem i wsparciem z nowymi 
członkami kolejnej kadencji GRDPPwZ. 
 
PKT.7  
Pani Agnieszka Makowska-Małaczek poinformowała że Fundacja Aktywności Obywatelskiej 
przesłała  dla GRDPPwZ 1 egz.  publikacji pt. Współpracujmy profesjonalnie! Aktywne 
gminy z Lubelszczyzny budują współpracę międzysektorową. 
Publikacja jest dostępna dla członków GRDPPwZ w Wydziale Kultury i Popularyzacji 
Zakopanego. 
Na tym posiedzenie zostało zakończone.    
 Kolejne posiedzenie Rady zaplanowano na dzień 23.11.2015r.   
 
                                                                      
 Przewodnicząca Rady 
       Protokół sporządziła: 
Agnieszka Makowska-Małaczek 

Inspektor Wydziału Kultury i Popularyzacji Zakopanego                                                             Barbara Poje-Komenda                                              


